
    
 

Kökar kommun   
22730 Kökar 

PROTOKOLL TILL ÄLDRERÅDET 
 
 
Möte: Äldrerådet I Kökar, möte nr 2 / 2023 
Tid: 27.03.2023 kl: 15.00 – 16.10 
Plats: Sommarängen  
 
Närvarande:    

X Johan Engdahl  
X Ralf Johansson, ordf 
X Kristina Björkman, vice ordf  
X Ragnhild Kalman 
   Lotta Eriksson kommunstyrelsens representant i äldrerådet  
   Camilla Enberg, sekreterare 

 
 

1. Mötets öppnande:  
Mötet öppnades av ordförande Ralf Johansson som även förde protokollsanteckningar i 
sekreterarens frånvaro. Konstaterade att mötet var lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 

2. Föregående protokoll: 
Genomgång av förra mötet från den 19 januari 2023. 

 
3. År 2023 

- Kommunens budget: 
Diskuterade kort 2023 års budget och noterade att rådet får närmare i höst gå igenom 
budgetförslag inför år 2024.  
 

- ESB boendet Sommarängen: 
För Sommarängens del konstaterades att 9 av 11 rum är belagda för tillfället. De övriga 
två rum används för dagverksamhet samt intervallvård. En lediganslagen närvårdare 
befattning dagtid 78,43% - tillsvidare är för närvarande utlyst. 
 

- Äldrerådets arbetssätt, målsättning och strategi: 
Ansågs att äldrerådet skall uppmärksamma kommunen på att rådet mera ska utnyttjas 
som remissorgan och att rådet kan sammankomma snabbt med kort varsel. Viktigt med 
kommunstyrelsens representants närvaro vid äldrerådsmöten för direkt kommunikation 
och konkret samarbete. Äldrerådet bör i Kökar-infot efterlysa med information om förslag 
till initiativ, ändringar m.m. som äldrerådet bör uppmärksamma.  Kökar kommun borde ta 
del av olika seminarier och möten om de äldres frågeställningar för att bl.a. vinna 
erfarenheter och inspiration. Sammanfattningsvis önskar äldrerådet framåtsiktande och 
gott samarbete. 
 
 
 



4. Fyllnadsval:  
Val av ny representant till äldrerådet bör ske efter Paul Gäddnäs. Äldrerådet föreslår enhälligt 
att Heidi Sjöstrand utses. Sjöstrand har samtyckt till uppdraget. Ärendet sändes till 
kommunstyrelsen för vidare behandling. 
 

5. Initiativ:  
Framfördes att det automatiska öppnandet och stängandet av dörrarna till hissarna på 
landskapsfärjorna kanske borde ses över. Speciellt gäller det för rörelsehindrade personer 
som inte hinner passera dörröppningarna då tiden är för kort för säker passage. Incidenter har 
inträffat där personer har stötts omkull av dörren och skadats. Borde dörrarna styras till 
längre öppettider? När nya hissar planeras måste hiss konstrueras med rymliga utrymme så 
att t ex en modern rullstol med följeslagare får plats i hissen. 
En skrivelse med anledning av initiativet inlämnas till Ålands landskapsregerings 
trafikavdelning och rederi för att tydliggöra problematiken kring nuvarande automatiska 
dörröppningssystem.  
 
 

 
Kökar den 27.03.2023 
 
 
 
Ralf Johansson, sekreterare och ordförande i äldrerådet. 
 


